

## Styrelsemöte ÖDET Programförening

2021-09-09



### 1 Närvaro

#### 1.1 Närvarande

William Nilsson, Simon Uddberg, Jonathan Rendel, Christoffer Jönsson, Soren Smink, Marcus Niklasson, Isak Axelsson, Joel Pålsson, Joel Ekstrand, Oliver Christiansson

#### 1.2 Anmäld frånvaro

#### 1.3 Frånvaro

Jasmine Tuvevesson, Samuel Andréasson

#### 1.4 Adjungeringar

## 2 Dagordning

### 2.1 Mötet öppnas:

12:04

### 2.2 Dagordning godkänns:

Ja

### 2.3 Val av justeringsperson:

Simon Uddberg

### 2.4 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till i handlingarna:

Ja

### 2.5 Ekonomisk rapport:

Kortkonto: 3242.45 Kr

Phestkonto: 687.19 Kr

Placeringskonto: 1851.80 Kr

### 2.6 Inkomna skrivelser:

#### 2.6.1 HMS Exjobb

Ny sektion på hemsidan, "Exjobbforetag", permanent post på Facebook & Instagram, lägg till 3D-skrivningsforetaget från kåren också.

#### 2.6.2 Morgan Idrottshallen

Morgan hälsar: Studenthälsan kan hjälpa till att finansiera event i IC för studenter (fysiska aktiviteter). Bra att veta.

### 2.7 Uppföljning: skrivelser

#### 2.7.1 Morgan - mentorsprogram

William och Soren var på mötet, ingenting för oss just nu. SI fyller den rollen + svårt att få mentorer.

#### 2.7.2 Swedbank

KON ska kontakta dem vid tillfälle, nödvändig info har vidarebefordrats.

## 2.8 Uppföljning: sektionsrapporter

### 2.8.1 Phestkomité

Hur ser det ut? - LH uppbokat närmsta 2 månaderna, boka 2 event när möjligheten visar sig. Möjligen invignings- & trafikljusgasque.

### 2.8.2 D2, D4, pant och projektrum

Panten på D2 och D4 behöver tömmas. Pantlista behövs.  
Dryck i projektrummen, påminn folk om vad som kan hända.

### 2.8.3 Renovering Mekis

Har en lista på Trello. Pengar finns i budgeten, insamling ska skötas.  
William & Raskov ska kolla vad som kan göras med eventuell sponsring.  
Mekatron på vagnen, möjligen skriva "ÖDETs Programförening" för att halvdiskret pitcha inför nollorna.

## 2.9 Övriga ärenden

### 2.9.1 Medlemskap 2021/22

Prio 1 just nu!

### 2.9.2 Märken

Christoffer har fixat märken, säljer.

### 2.9.3 Sälja tröjor

Vad ska göras? - I princip klart

### 2.9.4 Årsmötet

Preliminärt datum, valberedelse, ny budget

### 2.9.5 Våldgästa zoom-möte & pitcha programföreningen

Kontakta Hindgren

**2.9.6 Workshopar:**

- Medlemskap - VIP-Monkey måste lösas
- Sälja tröjor - Klart
- Mekis - mäta kugghjulet för att kunna ersätta
- Pantlista - Vice löser.
- Inför årsmötet: Soren, William, Marcus ska ses efter den 23e
- Se över & ändra stadgar, kontakta Morgan, fixa eventuella loopholes

**2.10 Nästa möte:**

Nästa vecka, ordförande återkommer på discord

**2.11 Nästa workshop:****2.12 Mötet avslutas:**

12:44

### **3 Justering**

#### **3.1 Disclaimer**

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24 dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och läggs då till handlingarna.

#### **3.2 Justeringspersonens underskrift:**

Justeringsperson Simon Uddberg godkänner protokollet 13:08:42